
 

 

Vervolgvragen opkoop van boerderijen 

Naar aanleiding van de beantwoording van onze schriftelijke vragen over opkoop van boerderijen 
hebben wij nog een aantal vervolgvragen.  

1. Hoe is het contact met het ministerie van I&W sinds de beantwoording van onze vragen 
verlopen? Zijn er nieuwe ontwikkelingen te melden qua potentiële opkoop van bedrijven de 
genoemde projecten (A27 en A1/A28)?  

2. U geeft aan dat het Rijk mogelijk wel stikstofruimte wil verwerven voor de legalisatie van 
Schiphol en dat hiervoor Utrechtse bedrijven in beeld kunnen zijn. In hoeverre hebt u 
concrete aanwijzingen voor deze gedachte en zijn deze aanwijzingen na de beantwoording 
van onze vragen nog verder ondersteund?  

3. Wat kan de provincie doen en wat heeft de provincie gedaan om het opkopen van 
boerderijen in de provincie Utrecht voor de legalisatie van Schiphol te voorkomen?   

4. Wie is bevoegd gezag voor de vergunningen voor Schiphol? 
5. Bent u bereid bij het Rijk aan te dringen op een snelle toepassing van een schot tussen NH3 

en NOx om het cowboygedrag waar we opnieuw getuige van dreigen te worden definitief af 
te snijden? 

6. Zijn er verder nog ontwikkelingen gaande in het opkopen van NH3-ruimte voor projecten 
waarvoor NOx benodigd is?  

Namens de SGP-fractie Provincie Utrecht en hoogachtend,  

L.C. van den Dikkenberg 


